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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr LIV/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

wraz z Komisją d/s Wsi i Gospodarki Rolnej 

 

Posiedzenie w dniu 24 lutego 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 24 lutego 2023 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 10:31 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Wiceburmistrz Prudnika Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota 

Szmulik, Dyrektor Prudnickiego Ośrodka Kultury Sylwia Gawłowska-Muller, Kierownik ds. 

Biblioteki Izabela Mazur, Kierownik Kina Diana Jarosław Pytel, Dyrektor Muzeum Marcin 

Husak. 

 

2. Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. jednostek podległych 

gminie: 

1) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Prudnickiego Ośrodka Kultury 

i Biblioteki Publicznej w tym: 

a) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Prudnickiego Ośrodka Kultury 

(druk nr 1266) 

Radny Rafał Bolibrzuch dziękuje Pani Dyrektor POK za to, że Wiejskie Domy Kultury 

znów tętnią życiem, za zaangażowanie z działalność Wiejskich Domów Kultury.  
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Dyrektor POK Sylwia Gawłowska-Muller dziękuje za dobre słowo. Składa również 

podziękowania sołtysom za współpracę oraz za przekazywane uwagi. Wyraziła nadzieję na 

dalszą owocną współpracę.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski pyta o planowany remont obiektu WDK  

w Mieszkowicach. Czy planuje się zawieszenie działalności obiektu na czas remontu?  

Dyrektor POK Sylwia Gawłowska-Muller oznajmiła, że będzie szukać możliwości, aby  

w czasie remontu działalność była prowadzona, tym bardziej, że od 1 lutego tego roku jest 

zatrudniony na stanowisku kierownik ds. Kultury na terenach wiejskich łączący dwa obszary 

pracy w Niemysłowicach i Mieszkowicach. W sytuacji gdy nie będzie możliwości działań  

w budynku to wówczas zajęcia będą przenoszone do drugiego budynku w Niemysłowicach, 

które będzie miejscem inicjowania pomysłów i ich opracowywania.  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka dodał, że na czas remontu oddział przedszkola będzie 

przeniesiony w inne miejsce. Odnośnie funkcjonowania WDK nie powinno być kolizji. Jeśli 

będzie można tak ustawić rusztowania oraz wyznaczyć bezpieczne ścieżki to wówczas praca 

WDK będzie działała bez zmian.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał co w kwestii funkcjonowania obiektu  

w Niemysłowicach?  

Dyrektor POK Sylwia Gawłowska Muller powtórzyła, że od 1 lutego , w pełnym wymiarze 

godzin zatrudniony jest kierownik w Mieszkowicach i Niemysłowicach. W jego zakresie 

obowiązków są działania merytoryczne i organizacyjne w treści analogiczne do zakresu 

obowiązków innych wiejskich domów kultury, z tym że dotyczące Centrum Sportowego  

w Niemysłowicach oraz Wiejskiego Domu Kultury w Mieszkowicach. Kwestia związana  

z pracownikiem gospodarczym w obiekcie i opalania obiektu jest w tej chwili rozwiązana na 

zasadzie świadczenia usługi i w oparciu  o wystawioną fakturę to palenie się odbywa. Osoba 

taka musi mieć odpowiednie kwalifikacje, dlatego nie można oddelegować dowolnego 

pracownika. Dyrektor dodała, ze kierownik spotkał się już z przedstawicielami stowarzyszanie, 

z panią sołtys oraz członkami środowiska związanego zarówno ze stowarzyszeniem jak  

i przedszkolem funkcjonującym w miejscowości. Szuka sieci kontaktów, która umożliwi 

sprawne działanie.   

Radny Andrzej Gajewski zapytał jak wygląda zabezpieczenie środków na opał? 

Dyrektor POK Sylwia Gawłowska - Muller oznajmiła, że na ten okres grzewczy opał jest 

zabezpieczony.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Prudnickiego Ośrodka Kultury 

(druk nr 1266) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 
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Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

b) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Prudniku za 2022 rok (druk nr 1267) 

Informację zawartą w druku  

Przewodniczący Andrzej Gajewski oznajmił, że filie na terenach wiejskich są zagrożone, czy 

to prawda?  

Kierownik Izabela Mazur oznajmiła, że na dzień dzisiejszy nie ma takich informacji. Jest 

budżet ustalony na cały 2023 rok, więc planowana jest normalna działalność.  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że te informacje mogły się pojawić dlatego, że  

w tym momencie bardzo mocno sprawdzana jest frekwencja w filiach. Dodał, że 

sprawozdawczość taka jest potrzebna. Trzeba zdawać sobie również sprawę z tego, że  

w przyszłości trzeba będzie rozmawiać na temat funkcjonowania wiejskich domów kultury oraz 

bibliotek publicznych. Nawet w kwestii naborów pracowników do tych instytucji widać, że 

może kiedyś połowa etatu była czymś atrakcyjnym. Teraz widać, że przy dzisiejszej inflacji, 

przy tym jakie są koszty życia, ludzie szukają pełnych etatów. Nie wykluczone, ze w samym 

POK zostaną wykonane przetasowania w kadrze. Na podstawie Niemysłowic i Mieszkowic 

sprawdzone będzie jakby wyglądał dział, który zajmował by się obiektami wiejskimi, a nie 

posiadał stricte kierownika, który jest przypisany do jednego obiektu. Nie wykluczone, że 

podobne rozwiązanie zostanie zastosowane w przypadku bibliotek. Wiceburmistrz uspokoił, że 

póki co nie planuje się żadnych drastycznych zmian, a  o wszelkich takich planach wszyscy 

zainteresowani będą informowani na bieżąco.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Zaopiniowanie informacji zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Prudniku za 2022 rok (druk nr 1267) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 
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c) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Kina "Diana"- obiektu Prudnickiego 

Ośrodka Kultury w Prudniku za 2022 rok (druk nr 1268) 

Informacje zawarte w druku omówił Kierownik Kina Diana Jarosław Pytel.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał o frekwencję na hitowym filmie Awatar?  

Kierownik Kina Diana Jarosław Pytel oznajmił, że film cieszył się bardzo dużą 

popularnością jednak nie przebił frekwencji na filmie Johny o księdzu Janie Kaczkowskim. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Kina "Diana"- obiektu Prudnickiego 

Ośrodka Kultury w Prudniku za 2022 rok (druk nr 1268) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

2) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Muzeum Ziemi Prudnickiej 

(druk nr 1269) 

Informację zawartą w druku omówił Dyrektor Muzeum Marcin Husak zwrócił uwagę na 

fakt, że muzeum wychodzi z dołka covidowego. Frekwencja jest coraz większa – 

przekroczyła frekwencję z 2018 i 2019 roku. W związku z czym Muzeum stara się wychodzić 

jak najbardziej naprzeciw oczekiwaniom zwiedzających, turystów. Przy okazji spotkania z 

sołtysami oraz Komisją ds. Wsi dyrektor oznajmił, że chciałby uspokoić, że powoli muzeum 

zaczyna konstruować ofertę, która ma wyjść naprzeciw oczekiwaniom społeczności wiejskiej. 

Zdaniem dyrektora Husaka obchodzone dożynki wiejskie mogą stanowić doskonałą okazję do 

popularyzowania kultury wiejskiej oraz popularyzowania historii. Powoli rozpoczynają się 

prace kształtowania oferty w porozumieniu z księżami proboszczami poszczególnych wsi, 

aby organizować np. nocne zwiedzanie z lampami naftowymi poszczególnych kościołów. 

Radny Andrzej Gajewski wyraził zdanie, że to bardzo ciekawa inicjatywa. 

Dalsza dyskusja nie został a podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Muzeum Ziemi Prudnickiej (druk 

nr 1269) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Sołtys Czyżowic Alicja Zawiślak wyraziła zdanie, że kiedyś był dobry zwyczaj wpisywania 

się do książek osób korzystających z wiejskich domów kultury, które dawały obraz tego czym 

żyje społeczeństwo. 

Radny Andrzej Gajewski stwierdził, że był to okres kiedy korzystano z różnego rodzaju 

dofinansowań i trzeba było wykazać frekwencję, jednak była to dobra praktyka.  

 

3) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Gminnego Zarządu Oświaty  

i Wychowania (druk nr 1270) 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka przeprosił za nieobecność Dyrektor GZOIW Marii 

Strońskiej. Wyjaśnił, że absencja spowodowana jest wizytacją z Kuratorium związaną  

z uchwałą intencyjną likwidacji schroniska w Wieszczynie.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Gminnego Zarządu Oświaty i 

Wychowania (druk nr 1270) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 
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3. Zaopiniowanie uchwał pod obrady Sesji Rady Miejskiej.  

1)Gospodarka finansowa: 

Projekty uchwał z zakresy gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1271) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1271) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1272) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1272) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 
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Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

2) Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanych 

(druk nr 1273).  

Radny Zygmunt Bochenek oznajmił, że w wczoraj na Komisji Budownictwa padło pytanie 

jaki jest cel nabycia przez gminę tego skrawka ziemi?  

Naczelnik Dorota Szmulik poinformowała, że ma zrobione wydruki zdjęć satelitarnych, 

radni mogą się zapoznać i podjąć decyzję. Odnośnie celu nabycia poinformowała, że jest nim 

uregulowanie granic drogi. Wpłynął wniosek właściciela tych skrawków, stąd projekt 

uchwały.  

Radny Rafał Bolibrzuch zapytał czy dobrze rozumie, że w tej chwili droga przebiega przez 

teren prywatny i w każdej chwili właściciel może zamknąć tą drogę? Jaki byłby koszt 

odnowienia drogi przebiegającej przez teren gminny?  

Naczelnik Wydziału Dorota Szmulik poinformowała, że koszt byłby duży, samo 

wykarczowanie zarośli, utwardzenie to spory wydatek.  

Radny Zygmunt Bochenek wyraził zdanie, że ten kawałek ziemi jest gminie niepotrzebny. 

Zapytał jaki koszt byłby zakupu tych skrawków? 

Naczelnik Wydziału Dorota Szmulik oznajmiła, że koszt określi rzeczoznawca majątkowy 

w drodze wyceny. Jednak patrząc na wielkość areału cena nie będzie wysoka. 

Sołtys Alicja Zawiślak stwierdziła, że było bardzo dużo zaniedbań zarówno na terenach 

wiejskich jak i miejskich, gdzie inaczej przebiega stan faktyczny drogi, a inaczej zgodnie  

z mapą.  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka  oznajmił, że wpłynął wniosek, który został złożony 

poprawnie, a radni za pomocą głosowania mogą wyrazić swoją wolę. jeśli nie będzie zgody 

na wykup tego terenu wówczas właściciel może zamknąć drogę dla przejazdu. Decyzja o nie 

sprzedaży będzie wiązała się z innymi kosztami, które będzie musiała ponieść gmina.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanych (druk 

nr 1273) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Rafał Bolibrzuch 

PRZECIW (1) 
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Zygmunt Bochenek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Josel Czerniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 

(druk nr 1274) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 1274) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sprzedaży 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 1275) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej (druk nr 1275) kolejno przez: 
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Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji z wnioskiem o zmianę rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec na 

osadę dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec (druk nr 1276) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji z wnioskiem o zmianę rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec na 

osadę dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec (druk nr 1276) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia własnościowego spółdzielczego prawa 

do lokalu mieszkalnego (druk nr 1277) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia własnościowego spółdzielczego prawa do 

lokalu mieszkalnego (druk nr 1277) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1278) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1278) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1279) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1279) 

kolejno przez: 



11 

 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

3) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2023 roku 

(druk nr 1280) 

Projekt uchwały omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka. 

Radny Andrzej Gajewski zapytał czy kwota jest taka sama czy coś się zmieniło odnośnie lat 

poprzednich?  

Wiceburmistrz oznajmił, że zmieniła się kwota jeśli chodzi o schronisko w Konradowej.  

Radny Andrzej Gajewski oznajmił, że słyszał  o dodatku "500" plus na kota związanym ze 

sterylizacją i czipowaniem zwierząt. Czy gmina planuje takie rozwiązania?  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że najprawdopodobniej Gmina musiałaby 

zacząć pobierać opłatę za zwierzęta gospodarskie. Póki co wydział merytoryczny nie 

przychodził z takimi rozwiązaniami.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2023 roku 

(druk nr 1280) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 
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Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Prudniku (druk nr 1281) 

Projekt uchwały omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Prudniku (druk nr 1281) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 

 

Radny Andrzej Gajewski mówi o piśmie złożonym przez sołtysa Wierzbca dot. budowy 

chodnika w tej miejscowości.  

Sołtys Wierzbca Mieczysław Mrozek precyzuje zapytanie. 

Radny Andrzej Gajewski poddaje pod głosowanie wniosek w sprawie skierowania pisma do 

Burmistrza Prudnika celem zajęcia stanowiska w sprawie. 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek o skierowanie pisma do Burmistrza Prudnika w celu zajęcia stanowiska w sprawie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego glosowania wniosek został przyjęty.  
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Wiceburmistrz Jarosław Szóstka omówił stopień realizacji harmonogramu remontu dróg na 

terenie gminy Prudnik. 

Sołtys wsi Czyżowic Alicja Zawiślak wyraziła zdanie, że na drogi powinny zostać przekazane 

większe środki, aby nie łatać tylko dziur. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Josel Czerniak 

  

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


